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( lEwracam sig z prosb4 o zalolenieprzezprerydentaw zakladce do BIP

-reiesffu *tt.lii"h um6w wraz z podaniem kwoty na jakie tSryYu ' 
.

fi nurry^ wojew6dztwie taki rejestr, do kt6re go mo g4 aglqda| mieszkahc!

funkcjonuje w Toruniu, a ostatni; dolqczyl lnowroclaw, gdzie koszt takiej

zakladkijist stosunkowo niewielki, nieco ponad 3 tysi4ce'

Zamjesiczene w intemecie um6w i publicznych inforrnacji w Europie jest juZ

standardem , do kl6rego dolqczajqmiasta i gminy w Polsce w celu poprawy jawnoSci

i transparentnosci zycia publicarcgo. Koniecznodi t4 zatvradylaKomisja Rewizyjn4

oo" P."du Miusta w uchwale zdnia28.ll.2016r.. Dlatego proszg o podjgcie jak

2. w imieniu mieszkaric6w rraszega miasta, jako radny i przedstawiciel

wojewody kujawsko-pomorskiego w Radzie Spotecznej Wojew6dzkiego

Szpitata Specjalistycznego im. bl. ks. Jerzego Popieluszki we Wloclawku'

pro""g p* p."zydenta o przekazanie 250 ty1' d' jako dofinansowanie

"ut 
op" .przgtu medycznego w postaci karetki pogotowia' We

wspomniany- szpitalu leczq sig i pracuj 4 licznie nasi mieszkaicy' Ten

drobny gest ze strony miasta bylby dobrze odebrany przez spolecznoSc

lokalnq.-w przeszlosci, takie dofinansowania ze strony wloclawskiego

samorzqdu miaty miejsce, chociazby w postaci dotacji dla pracowni

hemodynamicznej naszego szpitala.

3. Zwracam sig do pana pr ezydenta o wyja3nienie jaki byl klucz doboru

komisji do spraw *yUo* i ogloszenia najkorrystriejszej ofefi zlozotej w

otwartym konkursie ofert na realizacjg zadania publicznego w zakresie

powiefuania, wspierania i upowszechniania kultury frzyc"'rei w 2017r. ptzez

organizacje pozatz4dowe, oraz inne podmioty prowadz4ce dzialalno56

poly*u pufi cnegow sferze kultr:ry fizycmej' We wspomnianej Komisji,

t-lrzqd Miasta ma iprzedstawicieli w 7 osobowym skla&ie. S4 tylko 2 osoby z

org*i^"3i po^r4do*y"h. Zdaniem niekt6rych organizacji, ich reprezentacja

po?roou Ly(,liczmejszai same spo6r6d siebie powinny wskaza6 czlonk6w

w/w komiiji. ponadto w jej skladzie powinni zasiadat radni z bran2owej

Komisji Kultury i Sportu.



4. Na pro6bg mieszkanc6w naszego miasta, wnoszg ponownie do pana

prezydenta o spowodowanie usunigcia $mieci z niezagospodarowanej

dzialki na ulicy Srebmej , polo2onej 250 m. odUrzqdu Miasta. Ta dzi*ka
za6miecana jest notoryczrie i jest wqtpliwq wizyt6wkq w centrum miasta.

Na proSbg mieszkaric6w osiedla Potudnie, proszq pana prezydenta o

spowodowanie wydlu2enia czasu fiwania sygnalizacji dla pieszych o 8 do

10 sekund na rondzie im. Melkiej Orkiestry Swiqtecznej Pomocy w
poblizu ,,Tesco". Zbyt kr6tki czas, powtalajLrycy na przejScie piesrych

,powoduje ich irylacjg i mo2e doprowadnt do nieszczg6liwych wypadk6w


